
Styrelsen har för verksamhetsåret 2024 avlägga följande redovisning. 

 

FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE: 

Årsredovisningen har framtagits enligt bestämmelserna i årsredovisningslagen av år 
1995. 

Föreningen har inte haft någon person anställd 

Bokförda styrelsearvoden  39660 SEK, sociala avgifter och skatter  27383  SEK. 

Revisorarvoden 700 SEK, sociala avgifter och skatter 402 SEK. 

Styrelsen har under året bestått av 4 ordinarie ledamöter och 1 suppleant. 

ORDFÖRANDE: tillika hamnkapten    Gunnar Holmberg,      Marsbacksvägen 54 

KASSÖR:                                                   Johan Levin,                Marsbacksvägen 30.       

SEKRETERARE:  tillika skogsansvarig   Malin Westberg,        Tallmovägen 26. 

Ledamot:                                                  Tom Curbo,                 Ravinvägen 3. 

Suppleant:                                                Michael Hammerin,  Tallmovägen 46. 

 

Revisor :                                                   Åsa Gärden,                Lökvretsvägen 11. 

Revisorsuppleant:                                  Esteri Nevenius,         Marsbacksvägen 51. 

Valberedning:                                         Erik Lindmark,            Tallmovägen 7. 

                                                                  Magnus Deutgen,      Marsbacksvägen 36. 

 

ÅRETS VERKSAMHET 2024. 

Styrelsen har under året genomfört 6 protokollförda möten samt ett antal informella 
möten. 

Årsstämman hölls den 18 maj. 

Midsommarfirandet blev mycket lyckat med stor anslutning. 

Anslutningen på förmiddagen när stången skulle kläs var dock skral. De fåtal närvarande 
gjorde ett bra jobb vilket medförde att firandet kunde genomföras på sedvanligt sätt. Ser 
fram mot bättre anslutning kommande midsommar så att firandet kan genomföras. 

Ett stort tack till familjen Jurdell som vanligt ställde upp med musik och sång samt höll i 
fiskdammen för barnen. 



Vi genomförde 3 miljövårdsinsatser. Vi fick mycket gjort. Inte minst på den i juli. 

Anslutningen kunde dock ha varit betydligt bättre, ca 40 av totalt 142 hushåll. 

Vi genomförde även 2 arbetsinsatser i hamnen. 

Utanför arbetsinsatserna i hamnen reparerades ett antal bommar. Vi köpte även in ett 
antal nya bommar vilka monterades.  

Ett stort tack till de som bidrog till detta. 

Grus lades på vägarna och dammdämpande åtgärder vidtogs. 

Dammbindningen fungerade tillfredsställande. 

Alla vägar grusades dock inte. Under 2025 kommer arbetet med vägarna att fortsätta 
med kantskärning och grusning med början på Hagbacken. 

Tack till Åke Nordahl för engagemang med vägunderhållet. 

Under året fungerade vattnet i stort sätt bra efter en som vanligt trög start med ett antal 
läckor. 

Stort tack till de som var med och rengjorde vattentornet invändigt m.m. 

Vi hade problem med vattentrycket i början vilket åtgärdades med bl.a. en ny tryckvakt. 

Under säsongen fick även två rörledningar bytas ut efter läckor, sönderrostade rör i 
vägbanan. 

Vattenprovet visade samma resultat som tidigare år, tjänligt. 

Vattenåtgången var dock alldeles för hög under hela säsongen.  

 


